



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

14-B, Abou Sittee Lane, 10400 Penang

Estd. 1983

(Company No: 99762-T)

8 Korea BUSAN WINTER

Validity: 24 Nov 2019 – 28 Feb 2020 | Code: FTG8D6NSELYN190619KB



Busan Tower



Ski Activities



Gamcheon Village



Oryukdo Skywalk



BIFF Square



Persimmon Wine Factory

TOUR HIGHLIGHTS:

- *Oryukdo Skywalk
- *BIFF Square
- *Busan Tower Observatory
- *DIY Facial Mask Pack Making
- *DIY Kimchi

1 Penang – Transit City – Busan (MOB)

Assemble at Penang International Airport for your flight to Busan.

**Overnight onboard

2 Busan – Daegu (LD)

Upon arrival, proceed to visit **Persimmon Wine Factory** you can taste wine and gain experience from the wine making. Then, proceed to Daegu visit **Donghwa Temple** and shopping fun at Dongseong-Ro Street.

** **Persimmon Wine Factory** – Located in Gyeongsangbuk-do, the “Red Wine Tunnel” is a wine warehouse for red wine made from seedless persimmons made with chitin. After the persimmons are ripe, the juice is full, the taste is sweet, rich in vitamins and amino acids, and the astringency of citric acid is rich, which is very suitable for making red wine.

**Overnight at Daegu

3 Daegu – Gyeongju (BLD)

After breakfast, have chances to experience **DIY Facial Mask Pack Making**, you can make Facial mask pack by Natural item. Then, transfer to Gyeongju visit **Bulguk Temple, Anapji Pond** and **Cheomseongdae Observatory**.

** **Bulguksa Temple** and Grottoes are located at the mountainside of Tu Han Mountain and are the core of the splendid Silla Buddhist culture.

**Overnight at Gyeongju

4 Gyeongju – Ulsan (BLD)

Today, visit **Gyochon Village**. After that, transfer to Ulsan visit **Taehwa River Park & Shipridae Park, Whale Museum** and **Ganjeolgot Beach**.

**Overnight at Ulsan

5 Ulsan – Busan (BLD)

Today, **Experience Skiing Activities** (ski equipment & Suits by own expenses). After that, transfer to Busan **APEC House** and **Oryukdo Skywalk**.

** **Ski Activities** – Experience skiing and have fun in snow war, and etc.

** **Oryukdo** – is located at one end of the southern part of Busan. Every day, as the tide rises and falls, five or six

MEAL HIGHLIGHTS:

- *PufferFish Stew
- *Ssambap
- *Eight Flavors BBQ
- *Pork & Rice Stew

small islands will be exposed, which is the protected natural area of Busan. The island is a rock island and is made up of two parts. The five islands that extend from the land are uninhabited islands except the Lighthouse Island.

**Overnight at Busan

6 Busan (BLD)

After breakfast, visit **Gamcheon Village, Busan Tower Observatory, Jagalchi Market, Duty Free Shop** and **Souvenir Shop**.

** **Gamcheon Village** – Cultural Village is a beautiful village formed by a series of steps in the foot of the mountain. It is known as Machu Picchu in Busan. In the Ganchuan Cultural Village, visitors can see small houses of various themes and styles in the lanes. These are the ideas of the villagers. The tourists can also follow the villagers for interesting experiences.

**Overnight at Busan

7 Busan (BLD)

Today, have chances to experience **DIY making Kimchi**. Then, visit to **National Ginseng shop, Cosmetic and Hwang Gan Bao**. After that, proceed to shopping fun at **BIFF Square, Gwangbokdong Street, Seo Myun Street**.

** **BIFF Square** – Located in the Nampodong area, BIFF Square was once the venue for the Busan International Film Festival. Here, you can find the commemorative handprints and signatures of many filmmakers. Although the film festival has now moved to Haeundae, BIFF Square is still a popular place for young people to gather Korean authentic food and fashion trends.

**Overnight at Busan

8 Busan – Transit City – Penang (B/MOB)

After breakfast, proceed to Busan International Airport for departure flight home.

Tour Fare: _____

Departure Date: _____

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handing agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellable as listing. Travelers are advice to purchase travel insurance for traveling period.

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 – 226 6633

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 – 771 6633

雙溪大年分行 (KPL 4349)
Sungai Petani Branch
Tel: 604 – 420 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 – 310 6633

大山腳分行 (KPL 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 – 530 6622



Validity: 24 Nov 2019 - 28 Feb 2020 | Code: FTG8D6NSELYN190619KB



釜山塔



滑雪场



甘川文化村



五六岛天空步道



BIFF 广场



红酒体验馆

行程特点:

- ★五六岛天空步道
- ★BIFF 广场 ★釜山塔
- ★DIY 面膜
- ★DIY 韩国泡菜

① 槟城 - 中转城市 - 釜山 (机上用餐)

全体团员齐聚槟城国际机场, 乘搭客机飞往南韩首都釜山。

★★夜宿于机上

② 釜山 - 大邱 (午晚餐)

今早抵达釜山后, 前往参观红酒体验馆在那里你可以体验制作红酒跟体验试饮红酒。接下来乘车前往大邱, 抵达后参观桐华寺及前往东城路自由购物。

★★红酒体验馆-位于庆尚北道山麓的“红酒隧道”, 是一个红酒仓库, 用来存放使用清道特产的无籽涩柿子制作的红酒。清道柿子熟透之后果汁充盈, 味道甜美, 富含维生素和氨基酸, 产生涩味的鞣酸丰富, 非常适合制作红酒。

★★夜宿于大邱

③ 大邱 - 庆州 (早午晚餐)

今天, 前往面膜工厂体验DIY做面膜。接着乘车前往庆州, 抵达后前往参观佛国寺, 雁鸭池及瞻星台。

★★佛国寺和石窟庵坐落于吐含山山腰处, 是灿烂的新罗佛教文化的核心。

★★夜宿于庆州

④ 庆州 - 蔚山 (早午晚餐)

今天, 前往游览庆州村。只有乘车前往蔚山游览太和公园, 鲸鱼博物馆和肯绝甲海边。

★★夜宿于蔚山

⑤ 蔚山 - 釜山 (早午晚餐)

今天, 前往滑雪场体验滑雪活动(滑雪用具自理)。随后, 前往釜山游览APEC房屋及五六岛天空步道。

★★滑雪活动-体验滑雪的乐趣, 还可以打雪仗等等。

风味餐:

- ★河豚炖
- ★庆州 Ssambap
- ★八色烤肉
- ★炖猪肉饭

★★五六岛位于釜山南区的一端, 每天随潮水涨退情况不同会露出五个或六个小岛, 系釜山市的受保护自然区。该岛是岩石岛, 由两部分组成。从陆地延伸的五个岛中除灯塔岛外都是无人居住的岛屿。

★★夜宿于釜山

⑥ 釜山 (早午晚餐)

早餐后, 前往游览甘川文化村, 釜山塔, 札嘎其市场, 免税店及纪念品店。

★★甘川文化村-是位在山脚下, 呈阶梯式聚集在一起的房子们以巷弄为中心所形成的美丽村落, 被人们称为釜山的马丘比丘。在甘川文化村里, 旅客可以看到各式主题的小房子, 以及巷弄内的造型摆设等, 这些都是村民们的创意, 旅客也可以跟著村民来场有趣的体验观光呢。

★★夜宿于釜山

⑦ 釜山 (早午晚餐)

今天, 前往体验DIY泡菜馆。接着游览人参店, 护肝宝及化妆品店。之后, 前往游览BIFF广场, 光复路及西面街。

★★BIFF广场-位于南浦洞地区的BIFF广场, 曾经是釜山国际电影节的举办场地, 在这里, 你可以找到不少电影人的纪念手印及签名。虽然现在电影节已经移师至海云台, 但BIFF广场仍然是一个集结韩国地道美食及时装潮流而受年青人欢迎的地方。

★★夜宿于釜山

⑧ 釜山 - 中转城市 - 槟城 (早/机上用餐)

早餐后, 前往釜山机场飞返美丽的家园。

团费 : _____

出发日期 : _____

备注:上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员自负。当地旅行社有根据当地情况及航班情况调换行程秩序, 但景点不变。★★每位旅客受促购买旅游保险。